
Aan de voorzitter van de gemeenteraad  van Diest 

Verzoek tot interpellatie   

Gelieve volgende interpellatie op de gemeenteraad 30 september 2013 te 

plaatsen 

Onderwerp 

Afbraak en heropbouw podium  

Toelichting 

Met plezier denk ik terug aan de zomer die al veel te snel achter de rug is en 

aan de talrijke evenementen die doorgingen in Diest. 

Vaak werd hierbij gebruik gemaakt van een groot podium welk gedurende de 

zomerperiode nagenoeg onafgebroken op het marktplein opgesteld was. 

Op donderdag 22 augustus leek aan deze zomer een vroegtijdig einde te komen 

en werd het bewuste podium afgebroken. Een paar dagen later bleek de vrees 

ongegrond en werd het podium op zaterdag 24 augustus terug opgebouwd. 

Loos alarm dus maar toch stel ik me samen met vele Diestenaars de vraag : 

waarom dit podium werd afgebroken en terug opgebouwd. 

- Stelden er zich problemen met de stabiliteit ? 

- Was er belangrijk bezoek op het stadhuis waardoor het podium plots een 

esthetisch obstakel geworden was ? 

- Was er een activiteit waarbij dit podium hinderlijk was ? 

- Hoe hoog is de kost voor de afbraak en heropbouw en staat deze in 

verhouding tot de reden van afbraak en heropbouw ? 

Alvast dank voor de verduidelijking, 

Frederik Boone 

gemeenteraadslid 


